
 

 

Beantwoording vragen PvdA tijdens commissievergadering 11 september 2012 

 

In de commissie heeft de fractie van de PvdA vragen gesteld over de keuze voor een 

inkoopmodel in plaats van samenvoeging van twee organisaties, waarop geen antwoord is 

gegeven. 

 
Beantwoording: 
Er is in de voorbereiding nooit sprake geweest van een gezamenlijk te vormen organisatie 
omdat het aanbod van Purmerend steeds geweest is om als centrumgemeente dienstverlenend 
te zijn aan omliggende gemeenten. 
  
Een gezamenlijk nieuw te vormen ambtelijke organisatie zou voor gemeenten van vergelijkbare 
grootte voor de hand kunnen liggen. Dit is bijvoorbeeld het geval voor de BEL-gemeenten 
(Blaricum, Eemnes en Laren). 
In de verhouding van Purmerend en Beemster is dat niet een realistische optie. In Nederland is 
samenwerking tussen een ‘grote’ gemeente en een ‘kleine’ gemeente ook nooit in die vorm tot 
stand gekomen. 
  
De voorgestelde vormgeving van de samenwerking met Purmerend is naar de letter geen 
inkooprelatie, hoewel er wel inkoopachtige afspraken kunnen worden gemaakt.   
Dat neemt niet weg dat de toekomstige relatie met Purmerend meer het karakter heeft wat 
vergelijkbaar is met een gemeenschappelijke regeling: 
De werkzaamheden waarvoor je een samenwerking bent aangegaan, worden opgedragen aan 
de samenwerkingspartner onder vooraf gemaakte langdurige afspraken. 
Vrager en aanbieder zijn niet zomaar vrij om al dan niet te vragen of al dan niet aan te bieden. 
Het gaat om een langdurige relatie, met overname van personeel, dan kun je niet zomaar weer 
vertrekken, als je meent dat het elders goedkoper kan. 
  
Overigens kan Purmerend wel besluiten werkzaamheden extern te gaan laten uitvoeren, maar 
dan alleen na overleg met Beemster. 
 


